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Antwoord van burgemeester en wethouders op schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 41, 
eerste lid, van het Reglement van Orde voor de vergaderingen van de raad der gemeente 
Leeuwarden, ingediend op 5 november 2020 door de fractie van PAL Groen Links over het 
vervallen van de “dubbele tandverzekering” AV Frieso. 

Vragen Antwoorden
1. Bent u bekend met bovengenoemde 
situatie waarin minima zowel een 
aanvullende tandverzekering hebben als 
dat ze AV Frieso premie betalen?

Ja, wij zijn bekend met deze situatie.

2. Bent u ook bekend met het gegeven 
dat deze destijds eenzijdig door de 
Zorgverzekeraar is opgezegd en dat dit 
door een uitspraak van de 
geschillencommissie vorig jaar 
teruggedraaid moest worden?

3. Wat vindt u van het eenzijdig 
afbreken van de kant van de 
zorgverzekeraar van deze aanvullende 
tandverzekering? Bent u hierover destijds 
in gesprek geweest met De Friesland?

4. Mensen met hoge tandartskosten 
zullen zich bij het beëindigen van de 
aanvullende tandartsverzekering, 
moeten richten tot de bijzondere 
bijstand of rond moeten blijven lopen 
met een slecht gebit.
Worden deze extra tandartskosten ook 
altijd door de bijzondere bijstand 
vergoed?

Ja, wij zijn op de hoogte van dit gegeven.

De voorwaarden van de verzekering hebben het tot 
nu toe mogelijk gemaakt om een tweede 
aanvullende verzekering af te sluiten. De Friesland 
heeft besloten om haar verzekeringsvoorwaarden 
aan te passen. De gemeente heeft hier contact 
over gehad met De Friesland. De zorgverzekeraar 
kan en mag haar voorwaarden wijzigen. De 
Friesland had hier in 2018 zorgvuldiger in kunnen 
handelen.

In principe worden medische kosten niet door de 
bijzondere bijstand vergoed. Wij zijn echter van 
mening dat de ontstane situatie dermate bijzonder 
is dat wij, in uitzonderlijke gevallen en rekening 
houdend met de vigerende draagkrachtregels, de 
aanvragen die betrekking hebben op het wegvallen 
van de “dubbele tandverzekering” wel in 
behandeling zullen moeten nemen. Op deze wijze 
komen wij tegemoet aan de verzekerde die 
vanwege het wegvallen van de dubbele 
tandverzekering te maken krijgt met extra kosten.

5. Wat vindt u van het feit dat De 
Friesland Zorgverzekeraar opnieuw deze 
aanvullende tandpolis laat vervallen en 
hoge tandartskosten van inwoners 
daarmee bij de gemeente terecht 
komen.

Zie antwoord vraag 3. In het geval van het 
opheffen van de dubbele tandverzekering ingaande 
2021 heeft De Friesland zorgvuldig gehandeld door 
verzekerden tijdig te informeren.
  



Blad 2

6. Bent u het met ons eens dat het zeer 
onwenselijk is wanneer mensen (met een 
laag inkomen) met een slecht gebit 
blijven rondlopen indien zij “slecht” tot 
500 euro vergoed krijgen en daarnaast 
niet meer vrij zijn om zichzelf tegen 
hoge kosten te verzekeren?

7. Bent u bereid over deze kwestie met 
De Friesland Zorgverzekeraar in gesprek 
te gaan om op enigerlei wijze een 
oplossing te vinden die recht doet aan de 
belangen van deze verzekerden en onze 
gemeente? (M.a.w. om te komen tot een 
degelijke minimapolis (met een extra 
verzekerd bedrag bovenop de standaard 
500 euro tandartsvergoeding vanuit de 
AV Frieso) die gebruiksvriendelijk is en 
niet tot hogere kosten leidt voor deze 
verzekerden en onze gemeente).

Zie antwoord op vraag 7.

Wij delen uw mening dat het vervallen van de 
dubbele tandverzekering voor de verzekerden tot 
een niet wenselijke situatie leidt. 
Wij merken wel op dat de groep benadeelde 
verzekerden zeer klein is. Op basis van de huidige 
informatie gaat het naar verwachting om 25 
verzekerden. Desondanks hebben wij wel 
nagedacht over mogelijke oplossingen. Uw 
suggestie om eventueel binnen de AV Frieso de 
dekking van €500,- te verhogen naar bijvoorbeeld 
€1000,- zou tot disproportioneel veel extra kosten 
leiden voor de gemeente. Immers er zou maar een 
relatief kleine groep verzekerden een beroep doen 
op deze dekking van de tandartskosten, terwijl de 
gemeente wel voor alle verzekerden extra kosten 
moet maken. Wij zijn van mening dat de 
mogelijkheid bieden aan de betreffende 
verzekerden om de extra tandartskosten via de 
bijzondere bijstand vergoed te krijgen vooralsnog 
het meeste recht doet aan de belangen van de 
verzekerden en de gemeente.

Leeuwarden, 1 december 2020

burgemeester en wethouders van Leeuwarden,

burgemeester.
{{Signer1}}

secretaris.
{{Signer2}}
}}
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